

MZN (MARITIME ZONE NOTIFICATIONS) RELEASED ON 03/05/2011

CIRCULAR COMMUNICATIONS FROM THE DIVISION FOR  
OCEAN AFFAIRS AND THE LAW OF THE SEA  
OFFICE OF LEGAL AFFAIRS



COMMUNICATIONS CIRCULAIRES DE LA DIVISION DES  
AFFAIRES MARITIMES ET DU DROIT DE LA MER  
BUREAU DES AFFAIRES JURIDIQUES



REFERENCE: M.Z.N.81.2011.LOS (Maritime Zone Notification)

3 May 2011

**United Nations Convention on the Law of the Sea  
Montego Bay, 10 December 1982**

Deposit by France  
of charts, pursuant to article 16, paragraph 2, and article 75, paragraph 2,  
of the Convention

The Secretary-General of the United Nations communicates the following:

On 28 January 2011, France deposited with the Secretary-General, pursuant to article 16, paragraph 2, and article 75, paragraph 2, of the Convention, three charts showing the baselines, the outer limits of the territorial sea and the outer limits of the exclusive economic zone of New Caledonia, including the lines of delimitation, as follows:

**Chart No. 6670 entitled *Tasman and Coral Seas, Australia to Northern New Zealand and Fiji*, Scale 1:3 500 000 (Lat 22°30') – 2009;**

**Chart No. 6671 entitled *Coral and Solomon Seas and adjacent seas*, Scale 1:3 500 000 (Lat 22°30') – 2009;**

**Chart No. 7321 entitled *Recifs Bampton to Ile Hunter, New Caledonia, Vanuatu* Scale 1:1 500 000 (Lat 23°00') – 2008.**

The charts are referenced to the World Geodetic System 1984 (WGS84).

The original charts may be consulted at the Division (DC2-0458, tel. 963-3962).

S.T.

REFERENCE: M.Z.N.81.2011.LOS (Maritime Zone Notification)

3 mai 2011

**Convention des Nations Unies sur le droit de la mer  
Montego Bay, le 10 décembre 1982**

Dépôt par la France  
de cartes marines, conformément au paragraphe 2 de l'article 16  
et au paragraphe 2 de l'article 75 de la Convention

Le Secrétaire général des Nations Unies communique ce qui suit :

Le 28 janvier 2011, la France a déposé auprès du Secrétaire général, conformément au paragraphe 2 de l'article 16 et au paragraphe 2 de l'article 75 de la Convention, trois cartes marines indiquant les lignes de base droites, les limites extérieures de la mer territoriale, les lignes de base ainsi que les limites extérieures de la zone économique exclusive de la Nouvelle-Calédonie, incluant les lignes de délimitation, tel qu'il suit :

**Carte n° 6670 intitulée *Mer de Tasman et du Corail de l'Australie à la Nouvelle-Zélande et aux Îles Fidji*, échelle 1:3 500 000 (Lat 22°30') – 2009;**

**Carte n° 6671 intitulée *Mers du Corail et des Salomon et mers adjacentes*, échelle 1:3 500 000 (Lat 22°30') – 2009;**

**Carte n° 7321 intitulée *Des Récifs Bampton à l'Île Hunter Nouvelle-Calédonie, Vanuatu*, échelle 1:1 500 000 (Lat 23°00') – 2008.**

Les cartes maritimes se réfèrent au système géodésique 1984 (WGS84).

Les originaux des cartes peuvent être consultés aux locaux de la Division (DC2-0458, tél. 963-3962).

*S.T.*